
CONSILIUL LOCAL  AL COMUNEI  COŞERENI
             JUDETUL  IALOMIŢA
            NR.   9262 /   22.12.2022

PROCESUL VERBAL
AL SEDINŢEI   ORDINARE   A CONSILIULUI  LOCAL

DIN  DATA  DIN   22 decembrie 2022

In conformitate  cu prevederile  art. 138, alin. (13) din  Ordonanta de Urgentă a Guvernului nr. 57/ 
2019  privind  Codul administrativ, am  procedat la întocmirea  procesului verbal  cu privire la modul de 
desfaşurare, sinteza dezbaterilor si  modul în care şi-a exercitat votul fiecare consilier cu privire la proiectele 
de  hotărâre propuse  si hotarârile   adoptate de Consiliul local Coşereni, în sedinta  ordinarǎ, ce a avut loc în  
data de    22 decembrie 2022.

Şedinta  a  fost  convocatã în baza  Dispoziţiei Primarului nr.    277/ 16.12.2022.
Materialele de informare  au fost  puse  la dispozitia consilierilor locali  spre consultare prin mijloace 

electronice (pe grupul intern  Whatsapp) si la sediul consiliului local. 
Şedinţa se desfăsoara la  sediul Consiliului Local. Sunt prezenti toti  cei  13 consilieri locali. Participă 

la sedinţă primarul comunei Tudorache Lucian, inițiatorul proiectelor de hotărâre, secretarul general al 
comunei –d-na Nica Daniela si d-na Iorgu Rodica – sef birou financiar contabil. 

            Şedinţa ordinară a fost convocată în temeiul art. 134, alin. (1) din  Ordonanta de Urgenţă a  
Guvernului nr. 57/ 2019  privind  Codul administrativ  pentru  analiza următoarelor  proiecte de hotărâre:

1. proiect de hotărâre privind  indexarea impozitelor  pe mijloacele de transport marfă cu masa 
totala maximă autorizată egala sau mai mare  de 12 tone, pentru anul 2023 - initiator primarul 
comunei;

2. proiect de hotărâre privind  vânzarea directă a  suprafeţei de teren intravilan de 1415 mp, NC 
20290 către proprietarul construcţiilor dna  Oprea Lucreţia – iniţiator viceprimarul  comunei;

3. proiect de hotărâre privind  vânzarea directă a  suprafetei de teren intravilan de 2093 mp, NC 
20292 către proprietarul construcţiilor dna  Oprea Lucreţia - iniţiator viceprimarul  comunei;

4. proiect de hotărâre privind  vânzarea directă a  suprafetei de teren intravilan de 958  mp, NC 
21366 către proprietarul constructiilor SC BACSIM SRL - iniţiator viceprimarul  comunei;

5. proiect de hotărâre privind   plata cotizaţiei către ADI  Ecoaqua pe anul 2021 şi pe anul 2022-  
iniţiator primarul comunei;

6. proiect de hotărâre privind   plata cotizaţiei către ADI  Ecoo 2009 pe anul 2021-  iniţiator 
primarul comunei; 

7. proiect de hotărâre privind   modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 11/10.02.2022 privind 
aprobarea Contractului de delegare, prin încredințare directă, a gestiunii, prin concesiune a 
serviciului public de colectare si transport a deșeurilor municipale solide în județul Ialomița nr. 
14/10.03.2022 - iniţiator primarul comunei;



8. proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la Contractul de lucrări nr.  
3950/20.05.2022  reparaţii sistem alimentare cu apă cu SC DUMI SOF SRL – iniţiator primarul 
comunei;

9.  proiect de hotărâre privind  rectificarea  bugetului local pe trimestrul  IV, anul 2022 -  iniţiator 
primarul comunei; 

10. proiect de hotărâre privind   aprobarea contului de execuţie  bugetară pe trimestrul  IV, anul 
2022 -  iniţiator primarul comunei;

11. proiect de hotărâre privind alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru perioada ianuarie 
2023 – martie 2023-  iniţiator primarul comunei. 

I. Analiza cererilor de competenţa Consiliului Local 

       Inainte de a fi aprobată, dl primar propune suplimentarea ordinii de zi cu  proiectul de hotarare privind 
modificarea HCL  prin care s-a pus la dispozitia ROMGAZ suprafata de 1300 mp teren extravilan  pentru 
efectuarea unor lucrări de investitii, proiectul fiind intiat la solicitarea Romgaz, cu rugamintea de a adopta 
hotararea  de modificare cât mai urgent.

Domnul presedinte supune la vot ordinea de zi. 
Ordinea de zi a fost aprobată cu 13 voturi „pentru” astfel cum a fost   completată. 
Dupa aprobarea ordinii de zi se supun spre aprobare procesele verbale  întocmite  în sedintele anterioare 

ale consiliului local. 
            Procesul verbal întocmit în şedinta ordinară din data de  28  noiembrie  2022, a fost pus la dispoziţia 
consilierilor pentru consultare pe grupul de lucru  după care a fost supus aprobării. A fost aprobat  cu 13 
voturi “pentru”. 
            Procesul verbal întocmit în şedinta extraordinară din data de   13 decembrie  2022, a fost pus la 
dispoziţia consilierilor pentru consultare pe grupul de lucru  după care a fost supus aprobării. A fost aprobat  
cu 13 voturi “pentru”. 
           Proiectele de hotărâre ce vor fi dezbătute  sunt însoţite de rapoartele de specialitate ale 
compartimentelor de resort  din cadrul aparatului de specialitate al primarului si de rapoartele de avizare  ale 
comisiilor de  specialitate din cadrul consiliului local,  întocmite în cadrul sedinţei comune a comisiilor  ce a 
avut loc online la  data de  16    decembrie  2022. 

Sunt prezenti în sedinta de consiliu 2 reprezentanti ai firmei de  pază, care au venit sa lămurească 
aspectele legate de contractul încheiat, deoarece primarul comunei a trimis catre societate o notificare de 
reziliere a contractului începând cu data de 1 ianuarie 2023. 

Consilierii întreabă primarul  dacă a trimis notificare. 
Dl primar răspunde că da, pentru că  oricum expira acum la finalul anului si au  fost probleme. Au fost

furate  toate cosurile de gunoi de pe strada Grădiniţei, sunt distrugeri la parc. Eu am trimis notificarea pe baza 
discutiilor  care au fost aici în sedinţa anterioară.”

Dl Borangic întreabă: “ Si ai altă firmă  care ne face paza in comună ?” 
Dl Primar; “ Nu, nu avem altă firmă. Nu mai avem nici buget pentru pază, dar am primit si alte oferte  

în cursul anului, chiar mai mici.”
Consilierii întreabă cum se va asigura  paza dacă încetează contractul?  In sedintă  nu a fost vorba 

despre rezilierea contractului, a fost  vorba de lămurirea unor  aspecte  vis a vis de patrulare, de supraveghere,
de raportarea unor incidente, de măsuri. 

Domnul Ghinea Marian din partea firmei de paza informează că  s-a tinut legătura  în permanenţă cu 
dl viceprimar si s-a raportat  dacă au fost incidente. Baiatul lui Bubu creeaza probleme. Noi asigurăm paza 
doar pe timp de noapte, iar distrugerile pot avea loc si peste zi.  Noi asigurăm paza  instituţiilor, dar si pentru 
multe firme din comuna.  O masina este în permanenţă aici. Ca si costuri  din ce plăteste Primăria  asigurăm 



doar plata pentru doi agenţi si circa 2000 lei pentru  combustibil. Noi ştim că nu au fost  incidente  deosebite 
sau dacă au fost au fost raportate la politie. 

Dl Borangic  spune că  face diferenta  între perioadele când  nu a fost pază  si acum lumea s-a mai 
linistit. Daca stie  că  trece masina de pază  pe strada stau mai linistiţi, dar  comuna  este  mare. După ce 
pleaca dintr-o zonă, cine stie ce se poate intâmpla în partea cealalta a satului. 

Dl. Filip Gheorghe este de părere  că s-a greşit la încheierea contractului. Firma trebuie sa aibă 
atribuţiuni exprese, dacă sunt distrugeri şi ei nu  au nicio responsabilitate, nu este în regulă.

Consilierii întreabă primarul dacă s-a luat vreo măsură impotriva celor care au fost depistaţi ca au 
distrus. 

Dl Nica  întreaba primarul  dacă a chemat  în cursul anului reprezentantii firmei să le pună  în vedere 
că nu este multumit de prestarea serviciilor. 

Dl Stoian Dorin sustine ca  trebuie asigurată paza în comună obligatoriu. Cum se va face daca nu 
avem nici altă firmă , nu se mai face nici paza obştească?

Dl primar spune că nici înainte nu am avut pază. 
D-na secretar informează  că potrivit Legii 333 suntem obligaţi să asigurăm  o formă  de pază pe 

teritoriul comunei. 
Concluzia  consiliului local este că nu trebuie încetat contractul, ci trebuie stabilite  printr-un act 

aditional  clauze clare ce se asteaptă de la agenţii de paza. Să existe un registru la agentii de paza si la iesirea  
din tură  să se consemneze în acel registru observaţiile  de peste noapte, care a fost traseul de deplasare, dacă  
au fost evenimente deosebite, daca s-a intervenit şi să se raporteze la Primărie în mod permanent.

Dl. Ghinea Marian: “Se poate  verifica  si pentru perioada anterioara. Noi avem înregistrari  pe fiecare 
zi unde a fost  masina si vi le putem  pune la dispozitie. Am  transmis  dacă  au fost incidente.  Firma  poate să
preia sub observatie si celelalte institutii, în aceeasi sumă de bani, dar trebuie  să aibă sistem de monitorizare 
care sa fie legat la noi. Asa avem cu toate firmele din comună. Vă spun că  avem şase contracte încheiate aici 
pe zona cu alte primării, de mai multi ani,  si nu s-a pus problema  să fie  nemulţumiti sau să înceteze 
contractele.  Ba chiar luna aceasta li s-a comunicat  că va creste  pretul contractului pentru anul viitor pentru 
ca s-a majorat si  salariul, a crescut preţul carburantului, dar la comuna Coşereni seful nostru  nu a vrut sa 
trimită, a spus sa rămană asa cum a fost, tocmai pentru că după ce am incheiat  contractul cu primăria, noi   
am încheiat  mai multe  contracte  cu firme din localitate.  Cât despre atribuţii  sau dacă  doriti  să completati  
contractul cu  clauze speciale, nu se pune  problema. Să ne spuneţi ce anume  nu s- a  făcut! Dar  nu am fost 
anuntati niciodată  că sunteţi nemulţumiţi de servicii.  

Consiliul local propune  retragerea notificarii, prelungirea contractului si  modificarea acestuia prin act
aditional în care sa fie consemnate clauze clare. Se supune la vot si se exprimă acordul în unanimitate. 

Se trece la analiza proiectelor de  hotarâre si se începe  cu primul proiect de hotărâre al ordinii de zi: 

1. proiect de hotărâre privind  indexarea impozitelor  pe mijloacele de transport marfă cu 
masa totala maximă autorizată egala sau mai mare  de 12 tone, pentru anul 2023 - initiator 
primarul comunei;

D-na secretar general  prezinta proiectul de hotarare si informeaza că potrivit art. 491, alin.1^1 si alin.
(2) din Codul Fiscal  este necesara indexarea cu  rata de achimb a monedei euro  în vigoare în prima zi  
lucrătoare a lunii octombrie, respectiv 4,9490 lei, a nivelurilor impozitelor  pe mijloacele de transport marfă  
cu masa totală maximă autorizată egală sau mai mare de 12 tone. Acestea  vor intra in vigoare  pentru anul 
2023. 



Domnul primar întreabă de indexarea cu indicele ratei de inflaţie pentru celelate impozite si taxe care 
trebuia aplicat până  în decembrie.

D-na secretar informeaza ca s-a aplicat  în sedinta ordinară din luna aprilie si nu mai este nevoie de alta 
modificare. A fost adoptată  Ordonanţa 16/2022 care presupunea niste  modificari, ulterior a fost atacată la 
Curtea Constituţională,  a fost respinsă  si  s-a amânat punerea ei în aplicare pâna în anul 2025. 

Se prezinta anexa cu  impozitele indexate pe mijloacele de transport astfel cum au fost calculate la biroul 
de impozite si taxe. 

Nu mai sunt alte discutii. 
Se supune la vot. Au fost exprimate 13 voturi „pentru”.
A fost adoptată Hotarârea nr. 57.  

2. proiect de hotărâre privind  vânzarea directă a  suprafeţei de teren intravilan de 1415 mp, 
NC 20290 către proprietarul construcţiilor dna  Oprea Lucreţia – iniţiator viceprimarul  
comunei;

D-na secretar informează ca în urma acordului de principiu exprimat  de  consiliul local în sedinţele in 
care au fost analizate cererile  persoanelor  care doresc sa cumpere terenurile  de sub clădirile pe care sunt 
proprietari, au fost   întocmite rapoartele de evaluare pentru unele loturi  care aveau deja documentatie 
cadastrală si erau înregistrate in cartea funciară  a comunei desi s-a întârziat  cam mult.

Domnul primar precizează: „ S-a întârziat pentru că eu niciodată  nu am fost de acord cu vânzarea 
terenurilor.  Si vreau să se consemneze că nu sunt  de acord cu vânzarea terenurilor.   Trebuie mai întâi sa 
aprobăm pretul  şi după aceea vânzarea.” 

Se ia în discuţie vânzarea terenului cu suprafata de 1415 mp situat in Str. Plopului nr.  15, pe care sunt 
amplasate  constructiile  pe care le are în proprietate d-na Oprea Lucreţia, căsatorită cu dl. Oprea Alexandru, 
teren concesionat către aceştia (contract de superficie încheiat pentru o perioadă de 49 de ani, cu o redevenţa 
de 0,72 lei/ mp/an). Se informează  consiliul că pretul estimat  de evaluator este de  8 euro/ mp. 

Dl. Militaru Constantin : „ Mie mi se pare un pret rezonabil, faţă   de  ce s-a avaluat în anii anteriori 
pentru alte terenuri. Sunt de acord să se vândă, dar la preţul pieţii.”

Dl. Filip: „ Ne poate spune dl Stoean Liviu cât e preţul pieţii, pentru că a vândut de curând  un teren.”
Dl. Stoean Liviu: „ Am si vândut, am şi cumpărat, vreau să cumpăr... Ce să va spun, preţul este 

influentat si de interesul omului. Am la vânzare un teren pentru care cer  pentru 10 arii 7000 de euro si nu-l 
vand, iar pe de altă parte  am oferit pentru un loc de 1500 mp 30.000 euro si proprietarul nu a fost de acord 
să-l vândă.Asa ca pretul pietii este foarte diferit.”

Dl. Filip: „Stiu că au fost depuse  mai multe cereri  de catre cei care au case. Cu acelea ce s-a 
întâmplat?”

Dl. primar: „Am luat legătura cu Nicu Ciobanu, cu  Borş, initial au spus că renuntă, cred că asteptau  sa
îl cumpere mai mult degeaba. Acum  Nicu Ciobanu s-a razgândit, vrea să-l cumpere fiul. S-au facut 
masuratori si s-a gasit o diferenta de suprafată, stiti...” 

Dl Militaru: „Eu zic ca trebuie sa se vândă la toţi la fel, nu pentru unii sa fie alte preturi. Cât este pretul 
pentru un metru pătrat în extravilan?”

D-na Radu Stefana:  „ La câmp este cam 33.000 lei hectarul.”
Dl. Nica „ Eu cred ca pretul este  mic faţă de ce s-a vândut în sat.”
Dl. Stoian Dorin: „ Noi trebuie să analizam situaţia din toate punctele de vedere. Pe de o parte terenul e

ocupat de constructii, nu poate veni oricine să-l cumpere, concesionarii au  mai plătit şi înainte de vânzare, 
apoi fiecare zonă are alt pret, în functie de poziţie, de infrastructură ...”



Dl Pandele Gheorghe – presedinte de sedintă da citire proiectului de hotărâre în integralitate, ce 
cuprinde precizarea ca primarul este imputernicit sa semneze actele notariale si ca cumparatorul va suporta  
cheltuielile  cu intocmirea cartii funciare, a raportului de evaluare si a actelor la notar, pe langa pretul stabilit 
de 56.600 lei, după  care îl supune la vot. 

Au fost exprimate 11 voturi „pentru” si doua voturi „împotrivă”  ( dl. Nica si dl. Militaru)
A fost intrunită majoritatea calificată cerută de Codul administrativ pentru  aprobarea  hotarârilor cu 

privire la înstrăinarea patrimoniului si a fost adoptată Hotarârea cu nr. 58. 

3. in continuare se ia în discuţie alt proiect de hotărâre privind  vânzarea directă a  suprafetei 
de teren intravilan de 2093 mp, NC 20292 către proprietarul construcţiilor d-na  Oprea 
Lucreţia - iniţiator viceprimarul  comunei;

Este vorba despre un teren alăturat celui discutat la punctul anterior- Str. plopului, nr.17. Situatia este 
similară. Pretul  estimat de evaluator este de 8 euro/mp. Diferă suprafata,  care este de 2093 mp, iar  pretul  
pentru intreaga suprafata este  de   83.720 lei. 

Se supune la vot. Au fost exprimate 11 voturi „pentru”. 2 voturi impotrivă (dl. Nica si dl. Militaru)
Dl Nica precizează: „Sunt de acord cu vânzarea, dar nu sunt de acord cu pretul. Pretul mi se pare mic în
comparaţie  cu ce se vinde la Cosereni.”
A fost adoptată Hotarârea nr. 59.  

4. Se continuă cu proiectul de hotărâre privind  vânzarea directă a  suprafetei de teren 
intravilan de 958  mp, NC 21366 către proprietarul constructiilor SC BACSIM SRL - 
iniţiator viceprimarul  comunei;

 Inainte de a se începe dezbaterile domnul consilier Bucsaru Constantin  anunţă  că se află  in situaţie  
de conflict  de interese fiind angajat al firmei respective si rudă de gradul II (frate) cu administratorul 
societatii. De aceea anunţă că va părăsi sala de sedinţă în timpul  dezbaterii proiectului de hotărâre, nu va 
participa  nici la dezbateri nici la vot . Doreste să se consemneze în  procesul verbal al sedinţei, după care se 
retrage din şedintă. 

Se  informeaza  consiliul despre pretul estimat de evaluator  de 12 euro / mp .
Dl. Militaru este de părere că trebuia măcar 15 euro/mp pentru că este la şosea.Propune 15 euro/mp.
 Se mai informeaza că  suprafata trecută în actul de concesiune este de 992 mp, iar suprafata constatată 

la măsurători este de  958 mp. Valoarea totală a terenului este de 57.480 lei.
 Se supune la vot. Participă la vot 12 consilieri din totalul de 13 consilieri în funcţie. Au fost exprimate 

11 voturi „pentru”. 1 abtinere ( dl. Militaru Constantin   ) Dl Bucsaru Constantin  nu a participat la vot.
A fost adoptată Hotarârea nr. 60.  

5. proiect de hotărâre privind   plata cotizaţiei către ADI  Ecoaqua pe anul 2021 şi pe anul 
2022-  iniţiator primarul comunei;

Urmare adresei transmise de  către Ecoaqua  prin care ne informează despre plata restantă  si despre 
cuantumul anual al cotizatiei  de  6.000  lei, s-a procedat la initierea  proiectului de hotărâre prezentat.

Nu sunt discutii. 
Se supune la vot. Au fost exprimate 13 voturi „pentru”.
A fost adoptată Hotarârea nr. 61.  

6. proiect de hotărâre privind   plata cotizaţiei către ADI  Ecoo2009 pe anul 2021-  iniţiator 
primarul comunei; 



Se informeraza consiliul local că   pentru ADI Ecoo 2009 a fost achitată cotizatia pe anul 2022, dar nu 
si pentru 2021.

  S-a primit  adresa din partea ADI pentru plata cotizatie de 34.000 lei pe anul 2021. 
         Menţionam ca UAT comuna Cosereni a aderat la ADI Ecoo 2009 in luna august 2021. 

Consilierii consideră  ca  suma este  foarte mare. Intreaba daca si celelalte localităţi plătesc la fel. 
D-na secretar informează ca la nivelul  asociatiei s-a stabilit cuantumul  cotizatiei  calculat  pe baza 

numarului de locuitori (1,5 lei inmulţit cu numarul de locuitori ai localităţii). 
Se supune la vot.  Au fost exprimate 12 voturi „pentru”. 1 abtinere ( Dl Stoian Liviu – considera ca  
este prea mare cotizatia. Măcar să fi plătit pe jumătate pentru anul 2021). 
A fost adoptată Hotarârea nr. 62.  

7. proiect de hotărâre privind   modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 11/10.02.2022 
privind aprobarea Contractului de delegare, prin încredințare directă, a gestiunii, prin 
concesiune a serviciului public de colectare si transport a deșeurilor municipale solide în 
județul Ialomița nr. 14/10.03.2022 - iniţiator primarul comunei;

Se informează consiliul despre adresa transmisă de consiliul judeţean si despre conţinutul actului 
aditional. 

Se supune la vot. Au fost exprimate 13 voturi „pentru”.
A fost adoptată Hotarârea nr. 63.  

8. proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional la Contractul de lucrări 
nr.  3950/20.05.2022  reparaţii sistem alimentare cu apă cu SC DUMI SOF SRL – iniţiator 
primarul comunei;

Dl primar informează că pe baza discuţiilor avute în sedintele anterioare cu reprezentantul  SC Dumisof
SRL si al necesarului  de materiale  si lucrari transmis, a solicitat prestatoru

lui să refacă  devizul de lucrări ce trebuie acoperite. 
Conform notei de fundamentare  întocmita de dl primar suma necesară pentru suplimentarea valorii 

contractului  de lucrari initial este de  44502,41 lei plus TVA, respectiv  52957,86 lei cu TVA.
Dl. Nica Gheorghe: „Am votat  data trecută că nu le mai  dăm niciun ban.”
Dl. primar: „ Păi nu, că am scos  tot ce nu eram de acord. A rămas tot ce s-a constatat  de comisie pe 

teren, 328 de mufe zincate, căminul construit în Peri si altele ....  „ 
Consilierii întreabă dacă  lucrările sunt terminate.
Dl. primar: „ In proportie de  90%, chiar mai puţin de 10% mai e de  făcut.”
După mai multe discuţii, consilierii isi  expun părerea ca lucrarea s-a facut prost si a costat exagerat.     

Domnul Borangic propune să se încheie cu discuţiile pe acest subiect, să se termine lucrarea. 
Domnul Pandele Gheorghe – presedinte de şedinţă  supune la vot proiectul de hotărăre astfel cum a fost
propus de primarul comunei. 
Au fost exprimate 7 voturi „pentru”. 6 voturi împotrivă ( Nica Gheorghe, Militaru Constantin, Lungu 
Alexandru, Stănică Carmen, Stoian Dorin, Bucşaru Constantin).
A fost adoptată Hotarârea nr. 64.  

9.  proiect de hotărâre privind  rectificarea  bugetului local pe trimestrul  IV, anul 2022 -  
iniţiator primarul comunei; 

Dl. primar informează care au fost  motivele pentru care este necesară rectificarea bugetară astfel cum 
reiese si din raportul întocmit de Biroul financiar contabil. 



 S-a primit adresa  30884/ 12.12.2022 de la Ministerul de Finante prin DGRFP Ploiesti, prin care se 
comunica  repartizarea sumei defalcate din TVA  pentru finantarea cheltuielilor  descentralizate de 
217.153,71 lei si pentru echilibrarea  bugetelor locale 14.675 lei. 

S-a primit adresa de la scoala prin care se solicita  sume  pentru  organizarea Pomului de Crăciun  si 
pentru cheltuieli bunuri si servicii. S-au alocat  20.000 lei pentru  cadouri de Crăciun, 2000 lei pentru achizitie
videoproiector  si  9000 lei pentru achizitie  2 laptopuri sau  PC –uri. 

S-a prevazut, asa cum s-a discutat, suma necesara pentru acoperirea  cotizatiilor catre asociatiile de 
dezvoltare si catre Crucea Rosie cu care avem parteneriat, precum si suma de 52958 lei pentru suplimentare 
fonduri lucrari „Reparaţii la sistemul de alimentare cu apă” – contract apometre”
La cheltuieli cu bunuri si servicii – Sport s-a  alocat suma de 10.000 lei. (sumele prevazute  in bugetul initial 
au fost cheltuite pana la aceasta data si mai  avem de achitat  1000 lei arbitraj meci din 17.12.2022, taxe de 
inscriere, vize sportive, legitimatii noi, transferuri, conform facturii 2278/ 16.12.2022 in suma de 5170 lei. 
Nu mai sunt alte  discutii. 

Se supune la vot. Au fost exprimate 13 voturi „pentru” rectificarea bugetului astfel cum a propus 
ordonatorul de credite – initiatorul proiectului de hotarare. 
A fost adoptată Hotarârea nr. 65.  

10. proiect de hotărâre privind   aprobarea contului de execuţie  bugetară pe trimestrul  IV, 
anul 2022 -  iniţiator primarul comunei;

      Se prezintă  raportul întocmit de d-na Iorgu Rodica – sef birou financiar  cu privire la situaţia conturilor
pe fiecare sectiune la finalul  trimestrului IV si respectiv la finalul anului financiar 2022. 

Raportul  si extrasele de cont au fost puse la dispozitia consilierilor inainte de sedinta comisiilor de 
specialitate. Nu sunt discuţii. 

Se supune la vot. Au fost exprimate 13 voturi „pentru”.
A fost adoptată Hotarârea nr. 66.  

11. proiect de hotărâre privind alegerea unui nou presedinte de sedinta pentru perioada 
ianuarie 2023 – martie 2023-  iniţiator primarul comunei. 

Având in vedere că expiră  mandatul domnului Pandele Gheorghe este necesar să fie ales un nou 
preşedinte pentru perioada  ianuarie – martie 2023.

Domnul Pandele o propune  pe dna consilier Radu Stefana pentru această  functie. Nu mai sunt alte 
propuneri. 

Se supune la vot. Au fost exprimate 13 voturi „pentru”.
A fost adoptată Hotarârea nr. 67.  

12. proiectul de hotarare privind  modificarea HCL  nr. 34/ 31 august 2021 prin care s-a pus la 
dispozitia ROMGAZ suprafata de 1300 mp teren extravilan  pentru efectuarea unor lucrări 
de investitii,

Prin adresa nr. 31044  transmisă  chiar azi 22 decembrie 2022, Romgaz solicită Consiliului Local 
modificarea partială  a HCL nr. 34/2021 si nr. 42/2021 cănd s-a hotarart incheierea unei conventii pentru 
utilizarea  suprafetei de 1300 mp teren extravilan. 

Justificarea solicitării, asa cum reiese din adresa si din discuţiile telefonice  purtate, este aceea de 
incadrare corecta a cheltuielilor  cu despăgubirea  datorată pentru ocuparea  terenului pâna la finalul 
anului 2022, Romgaz derulând  mai multe investiţii in paralel, care au legătura între ele. 



Astfel   conventia va ramane incheiată in aceeasi termeni, modificându-se doar titlul investitiei pentru 
care s-a  acordat terenul din „Staţie uscare gaze Coşereni” – titulatură  generală în  „Conducte şi instalaţii 
pentru punere  în producţie a sondelor din structura Merii – Staţie  primire godevil”. 

Se supune la vot. Au fost exprimate 13 voturi „pentru”.
A fost adoptată Hotarârea nr. 68.  

II. Nu au fost analizate cereri  de competenta consiliului local, nefiind solicitări.

III.  la rubrica „Discuţii diverse” 

Domnul Filip: „ pentru luna viitoare  as vrea să includem o informare cât a plătit Primăria  la ADI Ecoo 
2009 în anul 2022 şi câti restanţieri avem la taxa de gunoi. Totodată  informare câţi debitori avem  la 31 
decembrie 2022, la ce sumă se ridică, ce măsuri a  intreprins Primăria pentru recuperarea acestor sume şi ce 
măsuri s-au luat  pentru cei cu datorii istorice.Unii  chiar se „laudă” prin comună că ei nu plătesc.”

Dl. Borangic” Eu am auzit la o persoană că are 17 milioane de plată la gunoi si nu plăteşte.”
Dl. Stoian Dorin: „ Care sunt condiţiile în care s-a plătit taxa la gunoi? 25 % nu plăteşte. Care sunt  

criteriile, cine nu plăteşte?  A fost şi o sesizare la Primărie de la o persoană  careia nu i  se   presteaza servicii 
pentru că nu locuieste aici, dar  a fost obligat să plătească taxa.”

Consilierii susţin  ideea de a se face informare de la compartimentul impozite si taxe  cu datornicii,  cu
măsurile intreprinse si procedura de recuperare. 

Dl primar: „S-au făcut somaţii, s-au făcut  popriri la locul de muncă, la pensii, pe unde au fost 
depistati cu venituri, dar mai sunt si din cei care nu figureaza  cu venituri.”

Dl. Stoean Liviu: „Dacă s-au facut toate demersurile, nu se poate merge la instanţă?” 
Dl. Bucsaru Constantin: „Cine nu are venituri se poate face muncă in folo
sul comunităţii.”
Dna Carmen Stănică „ Străzile se mai asfalteaza sau nu ?”
Dl. primar: „ Din primăvară se va apuca de lucrări pe strada Căminului, Eroilor şi Helesteu”
Dl. viceprimar; „Si pentru celelalte? Pentru cei 2 km? Nu aţi venit prima dată că o sa facem doar 2 km,

ca atât ne dă bani?” 
Dl. primar:” Este proiectul depus pe „Anghel Saligni”. Aşteptăm răspuns.”
Dl. Nica: „Dar cu proiectul care trebuia să mergem la Slobozia împreună, la dl Ganea să discutăm? Nu

ne-aţi mai informat.  De ce nu ne-aţi chemat să mergem cum stabilisem,   să mergeţi a doua zi cu mine si cu 
dl. vice ?”

Dl primar:”L-am sunat pe dl. Ganea si nu s-a deschis programul, nu s-a publicat ghidul...”
După încheierea discuțiilor, dl. Pandele  Gheorghe - presedinte de şedintă,  propune închiderea lucrărilor  

şedinţei  ordinare de  astăzi,   22 decembrie  2022. 

   PREŞEDINTE   DE  SEDINŢĂ, 
          PANDELE   GHEORGHE

            Intocmit  de 
SECRETARUL  GENERAL  UAT  COŞERENI

NICA  DANIELA
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